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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Туризъм, екология селско стопанство и инвестиции (ТЕССИ)  

 

Днес, 19.02.2025 г. (сряда), от 13.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по ТЕССИ, в състав: 

 ПК по ТЕССИ присъства Отсъства забележка 

1. Андрей Андреев – председател     

2. Елисавета Иванова– зам.-председател     

3. Христо Кюркчиев- член     

4. Пламен Андреев - член     

5. Хатидже Хасан  - член     

6. Хава Хамидова - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 

председател на ОбС. 

 Заседанието се откри и ръководи от Андрей Андреев – председател на ПК по ТЕССИ. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения. 

 Г-н Пл. Андреев предложи в дневния ред на комисията да влезе т. 25 – докладна 

записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на начина на трайно 

ползване на поземлени имоти – общинска собственост. 

 Г-жа Ан. Асенова предложи към дневния ред да се включи извънредна докладна 

записка от нейно име, относно Общо събрание на ВиК – Шумен, насрочено за 25.02.2025 г. 

 Други предложения не постъпиха и председателят предложи прекратяване на 

разискванията по дневния ред. 

 С 6 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване направените две предложения. 

 Предложението за включване на т. 25 се прие с 6 гл. „за”. 

 Предложението за включване на извънредна докладна записка, относно Общо 

събрание на ВиК – Шумен, се прие с 4 гл. „за” и 2 гл. „въздържал се“. 

 Председателят подложи на гласуване дневния ред с приетите две докладни записки. 

 С 6 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1 - 21. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Годишна 

програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2025 г.  

  

2 - 22. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно План за действие 

на общинските концесии за 2025 г. 

3 - 23. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно ползване на 

пасища, мери и ливади на територията на община Велики Преслав. 

4 - 24. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на 

начина на трайно ползване на земеделски земи - трайни насаждения от Общинския поземлен 

фонд.  

5 - 25. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на 

начина на трайно ползване на поземлени имоти – общинска собственост. 

6 - 26. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно прекратяване на 

съсобственост чрез продажба на общински дял от недвижим имот – сграда с идентификатор 

58222.495.985.1, гр. Велики Преслав, ул. „Борис Спиров“ № 50. 

7 - 27. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно удължаване на 

действието на Решение № 78 от 19.02.2024 г. прието на заседание на ОбС - Велики Преслав. 

8 - 31. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно изграждане на 

публично достъпни архитектурни елементи за обслужване на отдиха и туризма, по проекти, 

включени в КИТИ № BG16FFPR003-2.001-0026 „Приключения и отдих в долината на р. 

Камчия“. 
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9 - 34. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно Общо събрание на 

ВиК – Шумен, насрочено за 25.02.2025 г.  

Допълнителна точка: Жалба от Василка Стоянова – председател на „ППК Капка“, с. 

Троица. 

 

По т.1: Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 

2025 г.   

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.2: План за действие на общинските концесии за 2025 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.3 ползване на пасища, мери и ливади на територията на община Велики Преслав. 

Отношение по докладната взе г-н Пл. Андреев. Поставен бе доуточняващ въпрос, на който 

въпрос кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.4: промяна на НТП на земеделски земи – трайни насаждения от лозе в нива. 

Становище по докладната изказаха г-н Пл. Андреев и г-н Ан. Андреев. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.5: промяна на НТП на поземлени имоти – от пасище в нива. 

Г-н Пл. Андреев взе отношение и постави въпроса – Общината има ли сключени договори за 

тези имоти, защото към момента те се обработват. 

На въпроса кметът отговори, че за тези имоти Общината няма сключени договори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.6: прекратяване на съсобственост чрез продажба на общински дял от недвижим имот – 

сграда с идентификатор 58222.495.985.1, гр. Велики Преслав, ул. „Борис Спиров“ № 50. 

Отношение по докладната взеха г-н Пл. Андреев и г-н Хр. Кюркчиев. 

Поставени бяха въпроси, какво е намерението на ОбА и съгласна ли е с искането на 

председателя на РПК за откупуване на общинския дял 1/46 част, с която сме в съсобственост 

с РПК на сградата, намираща се на ул. Б. Спиров № 50. 

На въпроса кметът отговори, че първо не се знае коя точно е тази наша част от цялата сграда 

и второ, за да не възпрепятстваме процедурата по която искат да кандидатстват, е хубаво 

тази наша част да им се предостави за закупуване. 

Г-н Кюркчиев изказа мнение, че този дял от 1/46 ид. ч. не можем нищо да правим с него, не 

можем да го ползваме и за да не спираме намеренията им за инвестиция в сградата, е по-

добре да го продадем на РПК.  

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

 

По т.7: удължаване на действието на Решение № 78 от 19.02.2024 г. прието на заседание на 

ОбС - Велики Преслав. 

Отношение по докладната взе г-н Пл. Андреев, който изказа мнение по отношение точката за 

увеличението на МРЗ: - „има Постановление на МС, няма какво повече да дебатираме“.  

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 
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По т.8: изграждане на архитектурни елементи за обслужване на отдиха и туризма, по 

проекти, включени в КИТИ №BG16FFPR003-2.001-0026 - Приключения и отдих в долината 

на р. Камчия. 

Г-н Пл. Андреев постави въпрос - като изпълнение във времето и след всичките процедури, в 

какъв срок ще се случат нещата. 

На въпроса кметът отговори. 

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 С 6 гл. „за“ докладната бе приета. 

  

По т.9: Общо събрание на ВиК – Шумен, насрочено за 25.02.2025 г.  

Г-н Пл. Андреев взе отношение и изказа становище, че за поред път няма никакви 

допълнителни материали към писмото от ВиК-Шумен. 

Г-н Ан. Андреев предложи докладната записка да отпадне от дневния ред на комисията и да 

не се гласува, с мотива, че заседанието на ОбС ще е на 24.02.2025 г., а заседанието на ВиК е 

насрочено за 25 – ти и няма как физически представителят на Общината да присъства на 

заседанието на ВиК в гр. София.  

 Разискванията бяха прекратени с 6 гл. „за“. 

 Председателят подложи на гласуване предложението по докладната записка да 

не се взема отношение. 

 С 6 гл. „за“ предложението се прие. 
 

 

Допълнителна точка: Жалба от Василка Стоянова – председател на „ППК Капка“, с. 

Троица. 

Становище по жалбата изказа г-н Ан. Андреев.  

Отношение взеха г-н Хр. Кюркчиев, г-н Пл. Андреев, г-жа Ел. Иванова и кметът на 

Общината. 

Комисията излезе с предложение жалбата да се отнесе към ловната дружинка, действаща на 

територията на община Велики Преслав и ловното сдружение да си свърши работата. 

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 14,50 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 

 Андрей Андреев,  п 

 Председател на ПК по ТЕССИ                      Изготвил: Т. Янкова  

 

 


